
Protokół Nr 4/2023 
z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 27 marca 2023 r. 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej.  
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na LVI Sesję Rady Miejskiej Białogardu. 
3. Sprawy rożne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie o godz.800 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Rady Miejskiej Białogardu M. Smoliński.  
  

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia a następnie pytał czy są 
uwagi do porządku posiedzenia komisji? 

Uwag nie zgłoszono.  
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 2/2023 
z posiedzenia komisji w dniu 15 lutego 2023 r.   
    
Komisja    przyjęła   protokół  Nr 2/2023  z  posiedzenia w dniu 21 lutego 2023 r., głosując:  
 - za - 3 (jednogłośnie).   
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 3/2023 
z posiedzenia komisji w dniu 22 lutego 2023 r.   
    
Komisja    przyjęła   protokół  Nr 3/2023  z  posiedzenia w dniu 22 lutego 2023 r., głosując:  
 - za- 3 (jednogłośnie).   
 

 
Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na LVI  Sesję Rady Miejskiej  
           Białogardu: 
 

a) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Województwem   
Zachodniopomorskim oraz Gminami Białogard, Gościno, Karlino, Kołobrzeg 
i Siemyśl w celu wspólnej realizacji projektu pod nazwą „Budowa sieci tras 
rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa Stary Kolejowy Szlak etap IV” 
 - druk A 
 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta P. Janowski.  
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie  zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Województwem 
Zachodniopomorskim oraz Gminami Białogard, Gościno, Karlino, Kołobrzeg i Siemyśl w celu 
wspólnej realizacji projektu pod nazwą „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza 
Zachodniego - Trasa Stary Kolejowy Szlak etap IV” - druk A, głosując: za - 3 
(jednogłośnie).  
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b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla  
     Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata  
     2021-2030 - druk B 
 

   Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Koszalińsko-
Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021-2030 - druk B, 
głosując: za - 4 (jednogłośnie).  

 
 

c) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  
     o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania  
     zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych  
     oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na obszarze miasta  
     Białogard - druk C 
 
    Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta P. Janowski. 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
i transportu nieczystości ciekłych na obszarze miasta Białogard - druk C, głosując: za - 4 
(jednogłośnie). 

 
 
d) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karnice w zakresie  

wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki 
bezdomnym zwierzętom w schronisku dla zwierząt - druk D 

 
    Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta P. Janowski. 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karnice w zakresie 
wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym 
zwierzętom w schronisku dla zwierząt - druk D, głosując: za - 4 (jednogłośnie). 

 
 
   e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 - druk F 

 
    Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta P. Janowski. 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 - druk F, głosując: za - 2, przeciw- 0, 
wstrzymało się - 2. 
 

 
 f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard 
     na lata 2023-2033 - druk G 
 

   Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta P. Janowski. 
   



3 

 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta Białogard na lata 2023-2033 - druk G, głosując: 
za - 4 (jednogłośnie). 

 
g) w sprawie wyznaczenia delegata Miasta Białogard w Stowarzyszeniu Inicjatyw  

           Społeczno-Gospodarczych w Białogardzie – druk H 
 
h) w sprawie wyznaczenia delegata Miasta Białogard w Stowarzyszeniu Inicjatyw  

           Społeczno-Gospodarczych w Białogardzie – druk E 
 
Radny Sz. Jonko - zgłosił wniosek formalny, aby komisja nie opiniowała projektów 

dwóch uchwał w sprawie wyznaczenia delegata Miasta Białogard w Stowarzyszeniu 
Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych w Białogardzie oznaczonych lit. E i H.  

 
Komisja przegłosowała wniosek radnego: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się -1.  
 
Komisja Rewizyjna nie opiniowała: 
- projektu uchwały w sprawie wyznaczenia delegata Miasta Białogard 

w Stowarzyszeniu  Inicjatyw  Społeczno-Gospodarczych  w  Białogardzie   oznaczonych - 
druk H, 

- projektu uchwały w sprawie wyznaczenia delegata Miasta Białogard 
w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych w Białogardzie oznaczonych  -  druk 
E.  

 
 

Ad 3. Sprawy różne. 
 
           Radny Sz. Jonko – poprosił Sekretarza Miasta o przygotowanie informacji w sprawie  
wykupu i przejęcia przez „Invest - Park”  firmy „BG Production Sp. z o. o.”.   

Radny – wnioskował o informację od Prezesa Białogardzkiego Parku Inwestycyjnego 
„Invest-Park” Sp. z o. o. od początku kadencji 2018-2023 dotyczącą wszystkich wydatków  
reprezentacyjnych związanych z delegacjami służbowymi: wyjazdy, hotele.   

Radny A. Wegner – wnioskował o wykaz wszystkich kosztów obsługi prawnej 
Białogardzkiego Parku Inwestycyjnego „Invest-Park” Sp. z o .o. 
 
 
Ad 4. Zamknięcie posiedzenia.                         

 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 852  Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu M. Smoliński zakończył posiedzenie komisji. 
 

protokołowała: Joanna Kamińska 

 

         
            Przewodniczący Komisji                                                                            

  

                       Mariusz Smoliński   
 


